

各种翻盖、干秋盖、旋盖、泡沫泵、喷雾泵、乳液泵、喷枪、瓶胚等配套供应 we can supply flip cap, disc cap, screw cap, foam pump, sprayer, lotion pump, gun sprayer, PET preform.



专道行业30年 Focus on the industry for 30 years

化妆品包装容器全案解决制造商

宁波奇天实业有限公司 NINGBO QITIAN MANUFACTURING CO., LTD.

慈溪市雪靓包装容器有限公司 CIXI XUELIANG PACKAGE CO..LTD.

地址: 浙江省慈溪市掌起镇学东路49-101号(东埠头奇天工业园) 邮编: 315313

ADD: No.49-101 Xuedong Road, Zhangqi town, Cixi City, Zhejiang Province

内贸部(Domestic Dept.Teft): 0086-574-63772555 63772960 63772611 E-mail: qitian@vip.163.com qit@188.com qit@qitian.com.cn 外贸部(Export Dept-Tex): 0086-574-63772188 63772988 E-mail: qitian188@188.com qitian2005@vip.163.com qit@vip.163.com

总机: 0086-574-63772888 63772749转

传真: 0086-574-63772742 63772918

广州办:广州市白云区松柏东街39号松柏大厦214室 电话: 020-37436716 传真: 020-37436716 广州办主管手机: 013924205582 QQ:757644876

营销部经理手机: 胡经理013805810080 0574-63772968

内销部主管手机: 013968262960 QQ:403750192

外销部主管手机: 013968215102 QQ:1361552699(Melisa) 总经理助理手机: 胡经理013484239981 QQ:312776339

http://www.gitian.com.cn

通用网址: 奇天、奇天容器 中文域名: 奇天.CN 、奇天.COM

设计研发,日化容器;干套公模,定制私模

产品资料,所有数据仅供参考,请以产品实样(编号)为准,最终解释权归公司所有。 If the product information is not specific enough, please based on the product sample (code If there is a dispute, Ningbo Qitian Manufacturing Co., Ltd has the final explanation right.

> 奇天部分产品包装 详见厚目录及网站与公司样品间交流 Qitian part product packaging display, See the catalogue, website and company sample room for details.







总经理助理 广州办主管



FOCUS ON THE INDUSTRY FOR

30 HARS



宁波奇天实业有限公司 NINGBO QITIAN MANUFACTURING CO., LTD.

奇天实业: 化妆品包装容器全案解决制造商 我们拥有千套公模的包装容器(供您选择) 时尚新品在不断的研发创新中......

QITIAN MANUFACTURING:

THE MANUFACTURER WHO SOLVE FULL CASE IN COSMETICS PACKING We own thousands of pattern mould for cosmetic packages (for you to choose). new fashion products are in a state of endlessly designing...

宁波奇天实业有限公司位于工业发达的杭州湾大桥南面慈溪市掌起镇,紧邻329国道和 G15高速公路掌起通道口,公司至上海市区、杭州市区只需两小时,全面融入长三角经 济圈,商务往来便捷,是一家专业设计、制造高级化妆品、食品、药品及个人美容用品 等各种塑胶容器的生产厂家,并能根据客户要求设计、生产其他各类塑胶制品。

经过三十多年的稳步发展,公司2013年新加厂区面积近3万平方米,新建一期工程建筑 面积2万多平方米投入使用,生产规模逐步扩大,已经培养了一批高素质的管理人员和 设计人员,各种设备齐全。本企业通过ISO9001:2000质量管理体系的SGS认证(含 独立设计、研发能力认证),并取得OS认证和食品包装生产许可证,能迅速完成各种产 品的设计、开发、模具制造(奇天拥有上千套各种日化容器、高档亚克力水晶瓶和化妆 品各种材质包装用品及其他塑料制品),车间能独立完成注塑、吹塑、滚烫、全自动丝 印(国际流行UV油墨印刷)、超声波焊接、真空镀膜、喷涂、磨砂表面处理等各种工艺 制作。并为各家玻璃瓶厂配套生产各类瓶盖和香水瓶罩子。

质量是企业的生命,公司始终坚持以质量取胜、信誉为本的宗旨,在激烈的市场竞争中 已占有了稳固的地位,公司已成为国内业内知名的化妆品塑料容器的生产基地, 2000年公司取得自行进出口产品的资格证以来,产品已经远销欧洲、美洲、大洋洲、 中东、东亚等几十个国家,为奇天容器、日化包装产品更快更好的走向国际市场,创建 包装行业知名品牌奠定了基础。我们将努力成为国际一线主流品牌的核心供应商!

因为奇天人的不断努力,在中国最大的著名行业盛会上,上海美容博览会和广州美容美 发博览会上,多次被评为化妆品包装优秀供应商奖、中国十佳名牌化妆品包材厂商和领 衔品牌等! 全方位的得到了奇天合作主流厂商的高度肯定!

更完美的设计,更合理的价格,更周到的服务,我们将一如既往地为您的产品锦上添 花,增值生辉。实现双赢,共同发展。



Ningbo Qitian Manufacturing Co., Ltd. is located in the industrial developed Zhangqi Town, Cixi City, Ningbo, south of Hangzhou Bay Bridge, close to 329 national road and the G15 highway. The company is in the The Yangtze River Delta economic circle, it just takes two hours to get Shanghai or Hangzhou, it is convenient for business. The company engages in designing and manufacturing plastic package for high quality cosmetic, food,drug, personal care etc. Qitian can also produce other plastic product according to customers' requirement.

After 30 year's development in 2013. Oitian added area about 30,000 m2, the first project added building area more than 20,000 m2. Production scale is expanding gradually. We have cultivated some excellent managers and engineers and equiped a lot of advanced equipment. The company has passed the ISO9001:2000 certificate (including independently design and capability of research & manufacture), and we get the food package manufacturing certificate and QS certificate. We can fulfill the product design, mold manufacturing(company has thousands of moulds for cosmetic package and other plastic product), The workshop can independently finish injection, blow moulding, hot stamping, automatic screen printing (the popular UV ink printing), ultrasonic welding and electroplating, spray coating, surface matte etc. We can also make lid for glass bottles or perfume packages.

Quality is the life of a company, because we keep the principle of quality brings success and credit is the foundation. The company has become the package base factory in the furious competitive market for many famous cosmetic companies in domestic and abord. After our company had achieved the independently import & export license in 2000, many products have been sold to Japan, Australia, Korea, Middle East, Taiwan, Hong Kong, etc, nations and areas. We are the main supplier of some famous cosmetic companies now and they said we did a good job, we will work harder to be the internationa mainstream supplier.

Because the continuous efforts of Qitian members, in China's largest and famous industry event, Shanghai beauty expo and Guangzhou hairdressing fair, Qitian is evaluated many times of the best cosmetics packaging suppliers and China top ten famous brand cosmetics packaging manufacturer and leading brand. We are highly recognized by our cooperation companies.!

More perfect design, more reasonable prices, more circumspect service, we are looking forward to designing and developing new product for domestic and overseas company. Achieve win-win and common development.



先进精良设备 产品品质保障的基石

ADVANCED EQUIPMENT Cornerstone of product quality guarantee

行业领先地位。

公司拥有国际先进的高精度生产 Company has modern factory and international advanced 设备和现代化标准厂房,充分具 high-precision production equipment, fully with the 备了设备、各类技术人才等软硬 equipment, all kinds of technical personnel and other 件的优越条件, 具备了研发-生 advantages of hardware and software, and has the 产-管理-仓储-物流的完善供应 research and development - management - storage -链条,以科学的生产工艺、良好 the improvement of the logistics supply chain, with 的生产办公环境、严格的质量体 scientific production process, strict quality system, strict 系以及苛刻的原材料采购系统, raw material purchasing system, good production 保证了奇天的产品品质一直处于 environment and nice office to ensure the product quality of Oitian is the industry leader.



30载不朽荣誉

见证奇天真情回馈社会的满腔心力 THE IMMORTAL REPUTATION OF 30 YEARS witnessing the filled with heart of QITIAN.



- ★第23届国际美容博览会,被推荐为中国十佳名牌化妆品包材厂 ★被评为"中国优秀化妆品优秀供应商奖(瓶罐类)"
- ★通过ISO9001:2000质量管理体系SGS认证(具有自主研发体系)
- ★中国优秀化妆品优秀供应商奖(瓶罐类)
- ★中华美业推荐十佳包材企业 ★中国美妆业名牌企业

01

- ★自行设计多次荣获国家外观设计和实用新型设计专利证书
- ★宁波奇天2013年成为广州美博城十年金牌商户奖
- ★Won the leading brand of the official certification of the previous China Beauty Expo
- ★The 23th international beauty Expo ,recommend to be the best top 10 brand cosmetics package supplier in China.
- ★Elected a "The praise of excellent cosmetics supplier in china "(Jar and bottle sort) ★We have Passed the ISO 9001:2000 certificate (including independently design and capability of research&manufacture)

全国工业产品生产许可证

- and SGS certificate. ★The praise of excellent cosmetics supplier in china (Jar and bottle sort)
- ★Elected to be "The best top 10 package supplier"by the China cosmetic trade
- ★The brand supplier with cosmetics package in China.
- ★Our own design gain the utility model patents of nation outline's design several times.
- ★Ningbo QiTian has become Guangzhou Beauty Center 10-year gold medal Award Merchant in the year of 2013

















PET扁形平肩系列

PET S肩系列











































